

SYRIAN ARAB REPUBLIC  
MINISTRY OF ELECTRICITY  
PUBLIC ESTABLISHMENT FOR  
TRANSMISSION AND DISTRIBUTION OF ELECTRICITY  
CONTRACTS AND LOANS DEPARTMENT

### EXTERNAL AND INTERNAL CALL FOR OFFERS No. 1/2023

Public Establishment for Transmission and Distribution of Electricity announces its need for supplying /15/ 66 KV Circuit Breakers (SF6), with spare parts, maintenance and operation tools, factory testing, in accordance with the conditions mentioned in the file of the call for offers no.(1/2023) published on the website of PETDE (<http://www.tde.gov.sy>).

Those interested in participation can obtain a copy of the file from the contracts and loans department in the Establishment for Transmission and Distribution of Electricity between 11 a/m and 14 p/m.

-Value of the file: SP/100000/ for the Syrian bidder .  
Euro/10/ for the Foreign bidder .

-Bid bond: Euro /4600/ for the Foreign bidder or equivalent in Syrian Pounds.

-Performance bond: (10%) of the contract value .

- Delivery Period : The first batch:/8/ Circuit Breakers within /8/ months.

The second batch:/7/ Circuit Breakers within /12/ months

- Way of Delivery : CFR basis Lattakia or Tartous port, or (CPT) warehouses of PETDE in case of land transportation .

- Validity of the offer: /90 / days from the last date of submitting the offers.

- Offers should be presented to the Registration office of PETDE at Damascus - Mezzeh – 17 Nissan Street- in front of Carlton Hotel within a period terminating at the end of the official business hours on *Monday 20 / 11 / 2023*

Damascus on *19 / 9 / 2023*.

  
General Director of PETDE  
Eng. Haisam Al Melaa

الجمهورية العربية السورية

وزارة الكهرباء

المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء

مديرية العقود والقروض

رقم: ٤٤٤٠ / ٢٠٢٣

تاريخ: ١٩ / ٩ / ٢٠٢٣

إعلان عن طلب عروض خارجي - داخلي رقم ١ / ٢٠٢٣

تعلن المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء عن حاجتها لتوريد /١٥/ قاطع آلي ٦٦ كلف (SF6) مع القطع التبديلية وأدوات الصيانة والتشغيل والاختبارات اللازمة ، وذلك وفقاً للشروط المحددة في إضبارة طلب العروض رقم ٢٠٢٣/١ والمنشور على الموقع الإلكتروني للمؤسسة .

لمن يرغب بالاطلاع على إضبارة طلب العروض أعلاه الحصول عليها من مديرية العقود والقروض - في المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء ما بين الساعة الحادية عشرة والرابعة عشرة .

- ١- قيمة الإضبارة: /١٠٠٠٠٠٠/ ل.س للعارض السوري .
- ٢- /١٠/ يورو للعارض الخارجي .
- ٣- التامينات الأولية: /٤٦٠٠/ يورو أو ما يعادلها بالليرات السورية .
- ٤- التامينات النهائية: ١٠ % من قيمة العقد .
- ٥- مدة التوريد: الدفعة الأولى: /٨/ قواطع خلال /٨/ أشهر .  
الدفعة الثانية: /٧/ قواطع خلال /١٢/ شهراً .
- ٦- طريقة التوريد: على أساس CFR واصل مرافق اللادقية أو ظروف أو CPT واصل مستودعات المؤسسة في حال النقل البري .
- ٧- مدة ارتباط العارض بعرضه: /٩٠/ يوماً من آخر موعد لتقديم العروض .
- ٨- تقدم العروض إلى ديوان المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء الكائن في دمشق - المزة - شارع ١٠٧ نيسان - مقابل فندق الكارلتون وذلك حتى نهاية الدوام الرسمي ليوم ١١ / ٢٠٢٣ / ١١ / دمشق في ١٩ / ٢٠٢٣ .

المدير العام

المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء

المهندس هيسم الطبع

٢٠٢٣/٩/١٩